
Zápisnica zo zasadnutia Komisie finančnej, správy obecného majetku a sociálnej Obecného zastupiteľstva v Nesluši
z 10. 09. 2016

Prítomní:

• podľa prezenčnej listiny

Program zasadnutia:

 1. Otvorenie
 2. Žiadosti od občanov obce
 3. Čerpanie rozpočtu za prvý polrok 2016
 4. Pracovný návrh rozpočtu na rok 2017
 5. Rôzne
 6. Záver

Priebeh zasadania:

1. Otvorenie

Zasadnutie  finančnej  komisie  otvoril  predseda  Ing.  Jozef  Kubala.  Predložil  program  zasadnutia.  Komisia  program
odsúhlasila.

2. Žiadosti od občanov obce

2.1 Žiadosť o finančný príspevok na opravu mosta

Finančná  komisia  po  preskúmaní  k žiadosti  (príloha  č.  2)  priloženej  fotodokumentácie  usudzuje,  že  nejde  o stav
spôsobený jednou búrkou, ale dlhodobé pôsobenie vody a poveternostných vplyvov. Komisia konštatuje, že cesta do
Suchej nie je majetkom obce. Za jej stav sú zodpovedné LESY Slovenskej republiky, š. p. V  súčasnom období sa plánuje
regulácia potoka, komisia preto odporúča žiadateľke, aby si overila, či nebude možné dať most zrekonštruovať počas
regulácie. Ak by to  možné nebolo, komisia odporúča most opraviť na vlastné náklady a  potom požiadať o preplatenie
časti výdavkov, keďže obec v minulosti niektorým obyvateľom pri regulácii pri ich pozemkoch finančne pomohla.

Návrh  uznesenia:  „Obecné zastupiteľstvo v Nesluši  žiadosť  Márie  Králikovej  o finančný príspevok na opravu mosta
zamieta.“

Dopad na rozpočet: Bez dopadu.

2.2 Žiadosť o dotáciu na vertikalizačné zariadenie

Aj keď podľa platného všeobecne záväzného nariadenia (VZN) nevzniká nárok na poskytnutie dotácie, finančná komisia
v záujme prihlásenia sa obce k pomoci skutočne zdravotne ťažko postihnutým obyvateľom, navrhuje zastupiteľstvu
žiadosti (príloha č. 3) vyhovieť. Žiadateľke sa vďaka vlastnej aktivite podarilo získať väčšiu časť prostriedkov z  iných
zdrojov, čo komisia považuje za pozitívny príklad aj pre ostatných žiadateľov o dotácie z rozpočtu obce.

Návrh uznesenia: „Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť Anny Zapaľačovej o dotáciu na vertikalizačné zariadenie vo
výške 1 850 eur a presun prostriedkov z prvku 6.2.2 Kultúrne akcie, položka 640 do podprogramu 7.2 Rodina a hmotná
núdza, položka 640.“

Dopad na rozpočet: Bez dopadu na celkové príjmy a výdavky. Presun prostriedkov v rámci schváleného rozpočtu.

Komisia  odporúča  obecnému úradu zmapovať  v celej  obci  situáciu  s vážnymi  postihnutiami  a navrhnúť  pomoc na
systematickej báze.

2.3 Žiadosť o jednorazovú dávku v hmotnej núdzi

Komisia konštatuje, že predkladateľka žiadosti (príloha č. 4) nie je v hmotnej núdzi a nemôže jej byť preto poskytnutá
jednorazová dávka v hmotnej núdzi podľa platného VZN. Komisia odporúča obecnému úradu kvôli takýmto prípadom
zvážiť zorganizovanie akcie na zber šatstva, kde budú môcť rodičia odovzdať šatstvo po odrastených deťoch a rodičia
v núdzi budú mať možnosť vybrať si oblečenie, aké potrebujú. Ak o vyzbierané šaty nebude záujem, budú odovzdané
na charitatívne účely do zbernej nádoby pri cintoríne.

Návrh  uznesenia:  „Obecné zastupiteľstvo žiadosť  Lucie  Kurňavovej  o  jednorazovú dávku v  hmotnej  núdzi  zamieta
z dôvodu nesplnenia podmienok podľa VZN č. 6/2015 o poskytovaní jednorazovej dávky v hmotnej núdzi.“

Dopad na rozpočet: Bez dopadu.
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3. Čerpanie rozpočtu za prvý polrok 2016

Komisia sa na zasadnutí nezaoberala bežným rozpočtom, ktorý bol plnený na 44 %, zamerala sa na kapitálovú časť,
ktorá bola k polroku plnená len na 15 % a ku koncu augusta potom na 20 %. Monitorovacia správa je prílohou č. 5 tejto
zápisnice.

Zasadnutia  sa  zúčastnila  starostka  obce,  ktorá  informovala  o tom,  že  rozpočet  kapitálových  výdavkov  sa  neplní
z objektívnych príčin (schvaľovanie žiadostí o dotácie, chýbajúca projektová dokumentácia, letné dovolenky) a zároveň
komisiu uistila, že väčšina prostriedkov sa do konca roka vyčerpá podľa plánu, keďže s časťou prác sa začína práve na
jeseň tohto roka. Informovala, že v tomto roku sa určite nebude realizovať rozšírenie kapacity materskej školy, oprava
svetlíkov na telocvični  základnej  školy (ktorá bola vyriešená zabednením v rámci  bežného rozpočtu),  rekonštrukcia
vodojemov  a rekonštrukcia  tribúny  (najskôr  je  nutné  vysporiadanie  pozemkov).  Pri  týchto  položkách  bude  na
najbližšom zasadnutí zastupiteľstva navrhnutý presun na iné položky (vyriešenie právneho stavu telocvične, údržba
záchytov k vodojemu Parišovka a Dúbravy, projekt ciest v extraviláne, sobášna sieň na obecnom úrade, vysporiadanie
pozemkov pod ihriskom a projektová dokumentácia rekonštrukcie tribúny a sociálnej budovy (sauny) nad tribúnou).

4. Pracovný návrh rozpočtu na rok 2017

Komisia  odporúča  vedeniu  obecného  úradu  znova  rozoslať  tabuľku  na  plánovanie  kapitálových  výdavkov  svojej
rozpočtovej organizácii a organizačným jednotkám a tak isto túto tabuľku vyplniť za obecný úrad.

Na základe plnenia  rozpočtu  k prvému polroku 2016 tiež  odporúča pri  tvorbe rozpočtu na budúci  rok zapracovať
alternatívne projekty – menšie, časovo nenáročné investície, na ktoré sa presunú prostriedky v priebehu roka, ak obec
zistí, že niektoré plánované kapitálové aktivity nebudú z objektívnych dôvodov realizované.

5. Rôzne

5.1 Automobily v majetku obce

Starostka obce informovala komisiu, že technický stav Škody Pickup a Nissana Patrol je nevyhovujúci a má teda zámer
ponúknuť tieto automobily na predaj prostredníctvom obecnej internetovej stránky. Ak sa nenájde kupca, automobily
sa vyradia a zlikvidujú. Komisia k tomu nemá výhrady.

Hlavná kontrolórka navrhuje v prípade Nissana Patrol najskôr navštíviť aspoň dva servisy, ktoré by písomne potvrdili
výšku nákladov potrebných na jeho opravu. Tiež informovala komisiu, že hasiči odmietli prevzatie automobilu podľa
platnej Internej smernice č. 5/2016 pre organizáciu a prevádzku cestných motorových vozidiel. Nissan Patrol má preto
zostať odstavený až do jeho opravy a prevzatia zodpovednou osobou, predaja alebo likvidácie.

6. Záver

Predseda komisie uzavrel zasadnutie.

V Nesluši 10. 09. 2016

Prílohy:

1. Prezenčná listina
2. Žiadosť o finančný príspevok na opravu mosta
3. Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce Nesluša na vertikalizačné zariadenie
4. Žiadosť o jednorazovú dávku v hmotnej núdzi
5. Monitorovacia správa k 30. 06. 2016

…............................ …............................
Matej Tabaček Ing. Jozef Kubala

tajomník predseda komisie
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